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Efter namntävlingen: Så heter Västtrafiks nya 
färja
Vinnaren: ”Är en glad sång och det är lätt att säga”
Lisbeth Gustafsson, från Rörö, var den första att skicka in förslaget Eloise och blev därmed korad 
som vinnare.

— Namnet bara kom, jag tänkte på el, att Eloise är en glad sång och att det är lätt att säga. Det 
känns väldigt festligt att ha vunnit, säger hon i pressmeddelandet.

Västtrafiks nya elfärja Eloise döpt
GöteborgMed en flaska bubbel invirad i en tvättpåse döptes Västtrafiks nya elfärja på 

fredagen. Hon är döpt efter en låt som vann melodifestivalen 1993 och som många 

Göteborgare fortfarande glatt kan sjunga med i.

– Den är ju välkänd och lätt att nynna på, berättar Lisbeth Gustafsson, hedersgäst under 

dopet och den som ligger bakom namnförslaget Eloise.



GöteborgDet kom in rekordmånga namn när Västtrafik skulle döpa en ny medlem i 

elfärjefamiljen. Företaget fick in över 4 500 förslag, men det var Öckeröbon Lisbeth 

Gustafssons bidrag som vann.

– Jag tänkte på el, säger vinnaren.

I oktober meddelade Västtrafik att de var på jakt efter ett namn till sin nya färja. Under 

onsdagen kan företaget avslöja vinnaren.

Det var andra gången fick göteborgarna vara med och bestämma vad båten skulle få heta 

och intresset slog rekord.

Vid förra tävlingen skickades 2 600 förslag in, men vid detta dop landade nästan dubbelt 

så många namn hos trafikföretaget – 4 582 stycken.

– Det var nästan 100 personer som föreslog Eloise och det var en favorit även hos juryn, 

säger Johanna Eriksson Eknander, affärschef för båttrafiken på Västtrafik, i ett 

pressmeddelande.

Den första att skicka in förslaget var Lisbeth Gustafsson, 77, från Rörö i Öckerö kommun.

– Jag läste om namntävlingen och tänkte ”ja elfärja, då måste det ju börja på el”. Då kom 

bara det här namnet Eloise till mig, säger Lisbeth Gustafsson.

Hon kopplar namnet till bandet Arvingarnas låt med samma namn, som hon ofta tycker 

fastnar på hjärnan. När hon fick reda på att just Eloise vann tävlingen blev hon överraskad.

– Det kändes roligt måste jag säga, jag är ju infödd göteborgare, säger Lisbeth Gustafsson.

Hur kommer det kännas att se namnet på färjan?

– Det kommer vara lite speciellt att ens fyra barn, tio barnbarn och alla man känner 

kommer veta att det var jag som kom på namnet, säger Lisbeth Gustafsson.

Var inte bara färjan som uppmärksammades under fredagens dop, en av hedersgästerna 

var Lisbeth Gustafsson som vann Västtrafiks namntävling för färjan. Med namnet Eloise 

kammade Lisbeth Gustafsson hem vinsten i tuff konkurrens med 4 500 bidrag.

– Jag tänkte på något med el i början, först tänkte jag på Elvira som ett av mina tio 

barnbarn heter, men sen kom jag på ”Eloise”, den är ju välkänd och lätt att nynna på, 

berättar Lisbeth Gustafsson.

Att det är hon som namngett färjan syns på en plakett som kommer att sättas upp på 

Eloise, till hennes stora glädje.

– Det känns kul att ha gett avtryck i Göteborg, och för mina barn, barnbarn och min make, 
säger Lisbeth Gustafsson som numera bor i Habo men vars hjärta fortfarande klappar för 
Göteborg. 
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